

Title (en)
Bottled liquid distributing device

Publication
EP 0138168 A2 19850424 (DE)

Application
EP 84111924 A 19841005

Priority
• DE 3337785 A 19831018
• DE 3407111 A 19840224

Abstract (en)
The device has a pot-shaped housing (1) which has a cylindrical interior, can be sealed in a pressure-tight manner by a lid (3) and tightly encloses a number of bottles (11, 11') of the same diameter which adopt a regular arrangement. Rising pipes (12) which extend into the bottles (11, 11') as far as the bottoms and are connected to a dispenser tap (6) are provided on the lid (3). The bottles (11, 11') run without seals into the interior (20), and the entire interior (20) can be pressurised. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Flaschenzapfeinrichtung besitzt ein topfförmiges durch einen Deckel (3) druckdicht verschließbares Gehäuse (1) mit einem zylindrischen Innenraum, welches eine Anzahl eine regelmäßige Anordnung einnehmender Flaschen (11,11') gleichen Durchmessers dicht umschließt. Am Deckel (3) sind in die Flaschen (11,11') bis auf den Boden hin reichende Steigrohre (12) vorgesehen, die mit einem Zapfhahn (6) verbunden sind. Die Flaschen (11, 11') münden dichtungsfrei in den Innenraum (20), und es ist der gesamte Innenraum (20) unter Druck setzbar.

IPC 1-7
B67D 1/04

IPC 8 full level
B67D 1/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
B67D 1/04 (2013.01)

Cited by
CN112340252A; US10556787B2; WO2018001035A1; WO2022267172A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0138168 A2 19850424; EP 0138168 A3 19850605; DE 3407111 A1 19850502; DE 3407111 C2 19860213

DOCDB simple family (application)
EP 84111924 A 19841005; DE 3407111 A 19840224